
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU     
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 21. 1. 2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Správa o realizácii PHSR  

3. Schválený rozpočet a plán aktivít 2013 BTB  

4. Tvorba stratégie BTB  

5. Rôzne 

 

 
K bodu 1 
Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie a predstavila predsedu predstavenstva organizácie 

BTB, MUDr. Františka Stana.  

 

K bodu 2 
Správa o realizácii PHSR 

 

Tému otvorila predsedníčka komisie Ing. Reinerová, materiály mali členovia komisie 

k dispozícii v predstihu. 

Člen komisie, Mgr. Juraj Droba, MBA, M.A., mal pripomienky k názvu „Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta“, ktorý je podľa jeho názoru zastaraný a navrhuje 

premenovanie napríklad na „Program rozvoja Bratislavy“. 

 

Komisia zobrala materiál na vedomie bez ďalších pripomienok. Počká sa len na pripomienky 

výkonnej riaditeľky BTB Ing. Potočárovej, ktoré budú odoslané na sekretariát primátora. 

 

Hlasovanie: prítomní: 8, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

K bodu 3 
Schválený rozpočet a plán aktivít 2013 BTB 

 

K téme poskytol informácie predseda predstavenstva BTB MUDr. František Stano, ktorý 

informoval o priebehu nedávneho zasadnutia Valného zhromaždenie BTB 

� BTB má okrem mesta ďalších 73 členov 

� čerpanie zo štátneho rozpočtu na kapitálové výdavky bude až do 140.000 EUR 

� zvýšil sa rozpočet 

� prebrala sa staršia stratégia 

� počíta sa s produktom pre mladých („kreatívna Bratislava“, „Bratislava ako 

východisko do cykloturistiky“) 

� problémom je rôznorodosť názorov jednotlivých členov, výška členských príspevkov 

je rôzna, váha jednotlivých hlasov však rovnaká 



� sú podávané podnety, aby vyrubovanie dane nebolo jednotné, daň môže byť vyrubená 

podľa rôznych kritérií, inde je to napríklad podľa kategórie ubytovacieho zariadenia 

alebo ako určité % z ceny... výhodou sú karty (ako napr. Liptovská), ktoré fungujú aj 

ako kontrolný prvok (ubytovacie zariadenie si tak nemôže dovoliť zatajiť klienta) 

 

Komisia zobrala materiál na vedomie jednomyseľne. 

 

Hlasovanie: prítomní: 9, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

K bodu 4 
Tvorba stratégie BTB 

 

K téme poskytol informácie predseda predstavenstva BTB MUDr. František Stano. 

 

Komisia zobrala na vedomie. 

 

Hlasovanie: prítomní: 7, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Rôzne 
• MUDr. Stano informoval o veľtrhu ITF Slovakiatour 2013, ktorý sa bude konať od 

24.1. do 27.1., kde bude mať stánok BSK a BTB je pozvaná, vo štvrtok (24.1.) bude 

hlavný program BTB. Vstupenky pre členov komisie poskytne BTB. 

• Ing. Mikušová sa vyjadrila, že členovia komisie trvajú na tom, aby boli informovaní 

o akciách, ktoré sa tradične konajú a ktorých sa členovia zvykli zúčastňovať. Vyjadrila 

tiež názor, že účasť mesta na veľtrhu v Brne, v takej forme akej bola prezentovaná, nie 

je vhodnou cestou. Predseda predstavenstva MUDr. Stano vysvetlil, že BTB pôvodne 

nemala zámer sa veľtrhu v Brne zúčastniť. 

• MUDr. Stano informoval aj o veľtrhu v Stuttgarte, ktorý je najväčším v Európe, má 

okolo 240.000 návštevníkov a Bratislava je partnerom. Riešia sa 2 otázky a to, 

camping v meste a cyklotrasy.  

• Mgr. Kríž doplnil, že camping je v Nemecku veľmi populárny a drahý (keďže kúpa 

karavanu je nákladná), no pohodlný, turisti nepotrebujú hľadať hotely, len sa napojiť 

na elektrinu a fungovať ako vo vlastnej domácnosti. 

 

 

 

 

 

Ing. Anna Reinerová v.r. 

predsedníčka komisie 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Mattošová, tajomníčka komisie 


